
READ and UNDERSTAND these instructions before
installing the luminaire.

WARNING
ELECTRICAL SHOCK HAZARD  

EN FR

LISEZ cette notice et assurez-vous de la
COMPRENDRE avant de monter le luminaire.

 AVERTISSEMENT
RISQUE D’ÉLECTROCUTION

Installation Instructions / Notice de montage

16050 - 12V LED PUCK

Disconnect the Electrical supply power at the services panel (fuse or circuit
breaker box). Failure to do so could result in serious injury.
Only qualified electricians should install this luminaire and the installation MUST
conform to the Canadian Electrical Code Part I, NEC and any local codes and 
ordinances.
Make sure you have the proper tools and materials to complete the installation
before attempting to install the luminaire.

Couper l ’ alimentation du courant électrique au panneau de service (boîte de fusibles ou 
disjoncteurs ) , sans quoi il pourrait en résulter des blessures sérieuses.
Seuls des électriciens qualifiés devraient installer ce luminaire et l’installation DOIT être 
conforme au Code canadien de l’électricité, Première partie, NEC ainsi qu’aux codes et 
règlements locaux. 
Assurez-vous d’avoir les outils et le matériel nécessaires à l’installation avant d’essayer 
d’installer le luminaire.

INSTALLATION: COUPER L’ALIMENTATION AVANT L’INSTALLATION

INSTALLATION EN SURFACE
1. Déterminez la localisation de la rondelle DEL et marquez l’emplacement des vis. 
2. Retirez la finition et la plaque arrière de la Rondelle DEL. 
3. Positionnez la plaque arrière sur les marques préalablement établies et assurez-vous 
que la rainure pour les câbles est placée dans la bonne direction. 
4. Vissez la plaque arrière à l’emplacement déterminé, en utilisant les vis fournies. (Fig.1.A)
5. Placez les câbles de la Rondelle DEL en ligne avec la rainure de la plaque arrière et 
installez la Rondelle DEL à la plaque arrière. 
6. Installez la finition magnétique sur la Rondelle DEL (aucune vis requise).

INSTALLATION ENCASTRÉE
1. Déterminez la localisation de la Rondelle DEL et marquez l’emplacement du trou de coupe. 
2. Percez un trou de 2-1/4’’ Ø. 
3. Retirez la finition et la plaque arrière de la Rondelle DEL. La plaque arrière n’est pas 
nécessaire pour une installation encastrée. 
4. Passez les câbles de la Rondelle DEL à travers le trou de coupe et vissez la Rondelle 
DEL à la surface, en utilisant les vis fournies. (Fig. 1.B)
5. Installez la finition magnétique sur la Rondelle DEL (aucune vis requise).

CONNECTEZ LES CÂBLES DES RONDELLES DEL AU HUB/TRANSFORMATEUR DEL
1. Connectez le hub au transformateur DEL.
2. Connectez les rondelles DEL au hub (maximum de 5 rondelles par hub).

INSTALLATION: TURN OFF THE POWER BEFORE INSTALLATION

SURFACE MOUNT
1. Determine the position and location of the LED Puck Light and mark the position of the screws.
2. Remove the Trim and Back Plate from the LED Puck light. 
3. Position the Back Plate on the determined location and ensure that the wire groove of 
the Back Plate is positioned in the right direction. 
4. Screw the Back Plate onto the determined location using the provided screws. (Fig.1.A)
5. Place the wire of the LED Puck Light in line with the wire groove and re-attach the LED 
Puck Light onto the installed Back plate. 
6. Install back the trim onto the LED Puck Light using the Magnets (no screws necessary).

RECESSED INSTALLATION
1. Determine the position and location of the LED Puck Light and mark the position of the hole.
2. Drill a hole of 2-1/4’’ Ø. 
3. Remove the Trim and Back Plate from the LED Puck light. The Back Plate is not needed 
for recessed installation. 
4. Feed the LED Puck Light wires through the cutting hole and screw the LED Puck Light 
onto the surface using the provided screws. (Fig. 1.B)
5. Install back the trim onto the LED Puck Light using the Magnets (no screws necessary). 

CONNECT FEED WIRES TO THE HUB/POWER SUPPLY
1. Connect the Hub to the Power Supply. 
2. Connect the LED Puck Lights wires to the hub (maximum of 5 pucks per hub).

CAUTION 
• Suitable for use in damp locations. 
• Use only on 12 VDC circuits.
• Do not open – no user serviceable inside. 
• This device is not intended for use with emergency exit fixtures or emergen-
cy exit lights. 
• Operating Temperature: -20°C to 40°C (-4°F to 104°F)
• 3 year limited warranty.

MISE EN GARDE
• Convient aux emplacements humides. 
• N’utiliser que sur des circuits de 12 VDC.
• Ne pas ouvrir – ne contiens pas de pièces que l’utilisateur peut changer ou réparer.
• Ce dispositif n’est pas conçu pour être utilisé avec des appareils de sorties
d’urgence ou des lumières de sorties d’urgence.
• Températures d’opération : -20°C to 40°C (-4°F to 104°F)
• Garantie limitée de 3 ans.

Figure A. Surface Mount / Installation en surface Figure B. Recessed installation / Installation encastrée
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